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Takk for godt svar, og jeg snakker faktisk ikke først og fremst for meg selv.
Dersom vi bruker nåværende vei, og bygger gangvei der, vil vi få stor sikkerhet. 
Harald 
 
man. 25. jan. 2021, 12:39 skrev Buhaug Bjørnar <bjornar.buhaug@indrefosen.kommune.no>:

Hei Harald,
 
Takk for e‐post. Regner med dette er en offisiell henvendelse, så vi kan arkivere den?
 
Jeg får mange innspill i denne saken. Og de siste dagene har jeg fått mange henvendelser som er svært
oppgitt over alle kritiske innspill. Flere naboer til veien er nå svært nervøse for at prosjektet blir stoppet,
da de mener det er helt nødvendig med en tryggere veiløsning for både kjørende og gående. Spesielt har
henvendelser fra foreldre som er svært opptatt av en tryggere vei for sine barn gjort inntrykk. 
 
Jeg har respekt for din frykt i denne saken, men det er viktig at dagens kommunestyre tar rasjonelle
beslutninger med bakgrunn i faglige utredninger og dagens krav. Målet er en bedre og tryggere vei, og når
veien er ferdig vil stabiliserende tiltak gjøre at området er enda tryggere enn det er i dag. Det planlegges
nå folkemøte for berørte innbyggere og grundige orienteringer i kommunestyret. Jeg er også spent på det
som kommer av relevante spørsmål, og hvordan dette besvares. Per nå er jeg helt tydelig på at prosjektet
skal gå videre som planlagt, men vil det komme fram en reell og rasjonell tvil om sikkerheten er god nok ‐
vil også jeg vurdere mitt standpunkt på nytt. Per dags dato har det ikke kommet nye momenter i saken
som gjør at jeg har kommet i tvil vedrørende mitt standpunkt. Hendelsen i Gjerdrum har likevel vekket
uhyggelige minner for mange, og skapt en nervøsitet blant enkelte innbyggere. Vi forsøker derfor å
informere mest mulig og gi alle berørte muligheten til å stille sine spørsmål. Forhåpentligvis finnes det
gode faglige svar på alle spørsmål, slik at dette oppleves trygt for så mange som mulig.
 
Vennlig hilsen

Bjørnar Buhaug                   
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«Klage på bygging av  Sund Bradden.

 

Dere ber om innspill fra folk som er berørt av dette prosjektet.

De er redde.

Da hjelper det ikke at de klager. De er like redde, uansett.

De blir møtt med trøst og faglige ord og vendinger.

Men de er redde likevel.

Har dere prøvd å sitte i en bil i 100 km i timen, på en vårglatt bygdevei, med fire livredde passasjerer,
mens trær og stolper falt ned bak bilen? Og bilføreren ser i speilet. Det er ingen vei bak bilen. Bilen og
raset har samme fart. De kjører en kilometer slik.

De redder livet med mindre enn 5 sekunder klaring.

Det var jeg som kjørte denne bilen.

Er det noe rart at de er redde?

De  som var i denne bilen bor fortsatt i området.

Og mange andre involverte bor i området.

Dere ber dem klage, men de vet at dere ikke bryr dere om det. Veien bygges i dette rasutsatte området,
uansett.

De som satt i denne bilen 28. april i 1978 er fortsatt redde.

De stoler ikke på trøst og faglige utredninger.

 

Harald Fagervold
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